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Geacht college,De raad heeft een korte raadsinformatiebrief ontvangen op 14 maart 2024, betreffende 

plaatsing statushouders in hotel Van der Valk Akersloot.  

De volledige inhoud als volgt luidt: “Vandaag heeft het COA ons college meegedeeld dat zij vanaf 

morgen 40 kamers huurt in Van der Valk Hotel Akersloot. Hierin worden eveneens vanaf morgen 80 

statushouders geplaatst, waarvan 24 zijn gekoppeld aan de gemeente Castricum. 56 statushouders 

zijn gekoppeld aan andere gemeenten in Noord-Holland”. 

Constaterende dat:

In de kamerbrief van 1maart j.l. over het beleid rondom de plaatsing van vreemdelingen in hotels de 

Staatssecretaris aangeeft dat, bij een voorgenomen plaatsing, de burgemeesters van de 

betreffende gemeenten wordt gevraagd om toestemming. 

Bij de recente plaatsing van statushouders in Van der Valk Hotels in Akersloot, gemeente 

Castricum, is gebleken dat noch de burgemeester, noch de gemeenteraad heeft ingestemd met de 

plaatsing. 

De staatssecretaris heeft toegezegd dat het college van B&W en de raad moeten instemmen met 

plaatsing. Dit is in Castricum niet gebeurd. De burgemeester is niet betrokken bij de besluitvorming. 

Vragen: 
• In uw reactie als college op deze kennisgeving geeft u aan dat dit zeer waarschijnlijk nadelig

zal uitwerken voor het toerisme binnen onze gemeente. Het toerisme is een belangrijke pijler

voor onze economie. Minder hotelkamers voor toeristen betekent minder inkomsten, zowel

voor de ondernemers als voor de inkomsten voor de gemeente. Minder inkomsten betekent

nog meer tekorten. Wat bent u van plan hier aan te gaan doen?

• Hoe zit het met de bekostiging van de 24 statushouders van Castricum? Na een half jaar

komen deze kosten voor onze gemeente?

• Hoe rijmt zich deze actie met het bestemmingsplan? Horecabestemming of ook

woonbestemming? Als er geen woonbestemming op het hotel ligt, kan dit dan gehandhaafd

worden?

• Gaat u een schriftelijke reactie sturen naar de VNG en de staatssecretaris om uitleg te

vragen waarom de procedure niet gevolgd is om eerst toestemming aan de gemeenteraad

te vragen voor plaatsing van de betreffende statushouders in hotel Van der Valk te

Akersloot?
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